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Abstract (en)
The current conducting profile has grooves (9) running in longitudinal direction and accessible from a contacting side for receiving wires for current
supply and for transmission of control signals. The current conducting profile has an elongated plastic element (10) with a length compensation area
(15). The length compensation area permits a relative motion of two sections (20,30) of the plastic element connected with one another through the
length compensation area in the longitudinal direction of the current conducting profile.

Abstract (de)
Bei einem Stromleitprofil für ein Stromschienensystem, wobei das Stromleitprofil in Längsrichtung verlaufende und von einer Kontaktierungsseite
her zugängliche Nuten (9) zur Aufnahme von Drähten (6) für die Stromversorgung und/oder Übertragung von Steuersignalen aufweist, weist das
Stromleitprofil ein längliches Kunststoffelement (10) auf, welches zumindest einen Längenausgleichsbereich (15) aufweist, der in Längsrichtung
des Stromleitprofils eine Relativbewegung zweier durch den Längenausgleichsbereich (15) miteinander verbundener Abschnitte (20, 30) des
Kunststoffelements (10) zulässt.
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